
Zápis 
z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z.s. 12. března 2015 v kanceláři 

ředitelky Městské knihovny ve Svitavách  

 
 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Jaroslav Drozdek, Mgr. Marta Bauerová (zastupující 

Městkou knihovnu ve Svitavách), Pavel Čížek (zastupující Mikroregion Svitavko), Zdeněk 

Kadlec (zastupující Mikroregion Brněnec), Ing. Julius Štaud 

Omluveni: Mgr. Iva Kumhálová, Ing. Petr Kovář 

Neomluveni: - 

Ostatní přítomní: Josef Halamka, Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS. 

 

Jednání zahájil předseda Vladimír Buchta ve 14,10 hodin. Přivítal přítomné a nechal schválit 

následující program jednání Rady uvedený na písemném pozvání s rozšířením o informace 

pod bodem 2. a v bodu 4. o projednání došlé členské přihlášky: 

 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady 

2. Informace ze semináře pořádaného pro MAS ministerstvem zemědělství a z jednání VH 

NS MAS ČR z.s. – p. Buchta 

3. Příprava podání přihlášky ke Standardizaci MAS Svitava z.s. – p. Jedlička 

4. Organizační záležitosti: 

- Členská přihláška Sportovní klub FC Koclířov, IČO 49326945 

- Jednání KS MAS Pk s hejtmanem kraje o finanční pomoc pro MAS Pk  

- Projednání přihlášek do výběrového řízení na pozici manažera MAS (v příloze s 

touto pozvánkou zasílaný přehled z podaných přihlášek bude doplněn poznatky 

z osobních pohovorů s uchazeči)  

 

Ad 1) Kontrolu usnesení z předcházející schůze 22. 1. 2015 provedl předseda p. Buchta. 

Veškerá usnesení z této schůze byla splněna, a to:  

Ad 4) - Opatření ke Strategii: Střediskové schůzky proběhly. Pro nemoc se schůzky starostů 

v Hradci n. Sv. nezúčastnila starostka Kamenné Horky paní Podborská. Bylo s ní osobně 

náhradně projednáno 11. 3. v kanceláři MAS. Zbývá projednání s městem Svitavy, které 

proběhne do konce měsíce března. – Splněno. Podle zprávy podané p. Škodou došly záměry 

do roku 2020 z obcí Brněnec, Chrastavec, Lavičné, Želivsko, Banín, Březová n. Sv., Pohledy, 

Rudná, Bohuňov, Rozhraní, Vítějeves, Hradec n. Sv., Koclířov, Opatov, Javorník, Karle a 

Vendolí. - Usnesení: Rada vzala na vědomí podanou informaci  a ukládá oslovit starosty 

obcí Bělá n. Sv., Študlov, Radiměř, Sklené, Dětřichov, Opatovec, Mikuleč a Kukle k 

urychlenému dodání požadovaných podkladů pro tvorbu strategie do r. 2020. – Úkol 

převzal předseda Rady p. Buchta s termínem do 14 dnů. 

Ad 6) Usnesení k zabezpečení projektu spolupráce šesti MAS Pk „Společné využití praxe 

v oblasti evaluace strategií“ - plnění: a) Byly upraveny pracovní smlouvy a dohody o 

provedení práce tak, jak bylo Radou projednáno, b) výběrové řízení na manažera MAS bylo 

vyhlášeno a je předloženo k rozhodnutí v dalším programu tohoto jednání Rady, c) se 

zástupcem financující banky panem Bouškou o poskytnutí provozního úvěru na přechodné 

krytí výdajů do proplacení dotací bylo jednáno; nevyloučil možný provozní úvěr; problém 

zatím je v tom, že nemáme uzavřenu žádnou dohodu o poskytnutí dotace. Zatím se režijní 

výdaje snažíme minimalizovat, protože budoucí dotování z MMR není dosud podrobněji 



vyjasněno. Nedostatek peněžních prostředků akutně nehrozí – budeme schopni úhrad nejméně 

do konce července; akutní řešení úvěru proto není zatím potřeba. 

Usnesení: Rada vzala na vědomí informaci o kontrole a plnění jednotlivých usnesení 

z předcházející schůze. 

 

Ad 2) Předseda Rady p. Buchta podal informace o setkání CSV Pardubického kraje 25. 2. 

v Chrudimi, ze Semináře pořádaného NS MAS ČR společně s ministerstvem zemědělství 3. 3. 

v Praze a o jednání Valné hromady NS MAS ČR z.s. 11. 3. v Zábřehu na Moravě. Dále zmínil 

úmysl pořádat v červnu tradiční setkání MAS Leaderfest v Náchodě s mnoha již přihlášenými 

i zahraničními hosty a o doporučení se této slavnosti zúčastnit (sám se však p. Buchta nemůže 

zúčastnit, protože mu termínově koliduje s jinou přislíbenou akcí).  

Usnesení: Rada vzala podané informace na vědomí a ukládá provést předběžnou 

přihlášku na červnový Leaderfest se zatím neupřesněným jménem účastníka.  

Zodpovídá: manažer p. Jedlička, termín 20. 3. 2015. 

 

Ad 3) Manažer Jedlička předložil k nahlédnutí k tomu potřebné vypracované listiny včetně 

přihlášky pro Standardizaci MAS a sdělil, že jsou téměř úplně připraveny k podání (doplnění 

případného nového člena MAS a podpisů dvou starostů obcí). 

Usnesení: Rada vzala informace na vědomí a ukládá kanceláři MAS žádost pro 

Standardizaci MAS Svitava zkompletovat a zajistit její podání.  

Zodpovídá: manažer p. Jedlička, termín 20. 3. 2015. 

 

Ad 4a) Projektový manažer Petr Škoda předložil došlou členskou přihlášku Sportovního 

klubu FC Koclířov, IČO 49326945, který se přihlašuje do zájmové skupiny Sport, 

volnočasové aktivity a vzdělávání.  

Usnesení: Výbor a Rada MAS přijímají za nového člena Sportovní klub FC Koclířov a 

ukládají kanceláři MAS uvědomit o tom nového člena s požadavkem úhrady členského 

příspěvku na rok 2015. 

Zodpovídá manažer, termín 20. 3. 2015. 

 

Ad 4b) Pan Jedlička seznámil s informací předsedkyně KS MAS Pardubického kraje Ing. 

Olgy Ondráčkové o výsledku jejího jednání 2. 3. 2015 s hejtmanem Pardubického kraje. Kraj 

nabízí MAS mimořádnou finanční pomoc k překlenutí období 07/2015 až 06/2016 v částce 

nejvýše 300 tis. Kč. Tuto částku, nebo částku nižší, poskytne každé MAS, která prokáže 

získání stejné výše vlastních finančních zdrojů z členských příspěvků, darů apod. během roku 

2014. Dále p. Jedlička uvedl, že některé z MAS, které již měly přísliby kraje na obdržení 

finančního příspěvku, s tímto novým postupem vyslovili zásadní nesouhlas. Současně sdělil, 

že bychom mohli doložit své vlastní zdroje z členských příspěvků, projednávaného 

dodatečného příspěvku ke společnému projektu od Městyse Svitávka a drobné fakturace 

služeb ve výši asi 120 tis. Kč. Případný příspěvek kraje v takové výši by naši situaci mohl 

v daném období příznivě a možná i dostatečně řešit. 

Usnesení: Rada vzala na vědomí informace na vědomí a ukládá ve věci finančního 

příspěvku Pardubického kraje dále jednat. 

Zodpovídají: předseda Rady a manažer  

 

Ad 4c) K projednání tohoto bodu programu obdrželi členové Rady s pozvánkou písemný 

výpis z přihlášek všech osob. Přihlášky na obsazení pracovního místa manažera MAS podali: 

Ing. Radka Ocásková, Jaromír Lenoch, Bc. Veronika Košťálová, Stanislava Vaněčková, Mgr. 

Iva Kumhálová a Ing. Tereza Dobešová. Prvně jmenovaná svou přihlášku odvolala (byla 

mezitím přijata na MAS Lanškrounsko) a posledně jmenovaná přihlášku podala opožděně (3 



dny po termínu). K ústnímu pohovoru u předsedy Rady byli pozváni všichni přihlášení 

s výjimkou Ing. Ocáskové.  

Předseda Rady informoval o výsledku ústních pohovorů a navrhl, aby se Rada zabývala jen 

platnými přihláškami, tedy bez Ing. Ocáskové a také bez Ing. Dobešové (opožděná přihláška, 

neznalost místního prostředí a příliš velká vzdálenost bydliště a – Brandýs nad Orlicí). Tento 

návrh byl schválen a pak byla vedena rozprava o zbývajících 4 přihlášených tak, že každý 

člen Rady uvedl zdůvodnění jím preferované osoby, či více preferovaných osob. Pouze Ing. 

Štaud se odmítl takto vyjádřit s odůvodněním, že nikoho z přihlášených natolik nezná (v 

průběhu projednávání a před přijetím usnesení odešel kvůli nutným rodinným záležitostem). 

Bylo též navrženo výběrové řízení na manažera v této fázi zrušit a vyhlásit nové s nástupem 

až od července či srpna 2015. Potom byla dohodnuta procedura hlasování a přistoupeno k 

němu.  

Výsledek hlasování:  

a) Zrušení výběrového řízení: PRO 1 – PROTI 3 – ZDRŽEL SE 1 

b) Jaromír Lenoch  PRO 1 – PROTI 3 – ZDRŽEL SE 1 

c) Bc. Veronika Košťálová PRO 0 – PROTI 3 – ZDRŽEL SE 2 

d) Stanislava Vaněčková PRO 3 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 2 

e) Mgr. Iva Kumhálová  PRO 2 – PROTI 0 – ZDRŽEL SE 3 

 

Usnesení: Rada souhlasí s uzavřením pracovněprávního poměru na místo manažera 

MAS Svitava se Stanislavou Vaněčkovou s tím, že bližší podrobnosti se  jmenovanou 

dohodne předseda Rady při osobním jednání, přičemž se předpokládá uzavření poměru 

se zkušební dobou.   

Zodpovídá předseda Rady, termín osobního jednání do 20. 3. 2015.  

 

Předseda jednání Rady ukončil v 16,20 hodin. 

 

Zapsal: Eduard Jedlička 16. 3. 2015 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 17. 3. 2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


